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Konieczność podjęcia ważnych decyzji wymusiła zorganizowanie sesji rady gminy w dość
niecodzienny sposób. Radni z gminy Maków głosowali korespondencyjnie. Czy takie
uchwały nie zostaną podważone przez służby prawne wojewody?

Tryb dotąd nieznany, a biorąc pod uwagę przepisy mówiące o jawności sesji, podjęte w taki sposób
decyzje mogą być nieważne. Obowiązek transmisji sesji oraz jawnego głosowania to wymóg
przepisów wprowadzonych od nowej kadencji samorządu.

– Ta sesja miała być rodzajem próby – mówi Jerzy Stankiewicz, wójt gminy Maków. – Widać teraz
wyraźnie kto dba o dobro gminy, a kto uprawia politykę. Jeśli chodzi o kredyt, który chcemy
zaciągnąć i uchwałę w tej sprawie, to chcę jasno powiedzieć, że już w uchwale budżetowej mieliśmy
zapis dotyczący zaciągnięcia kredytów i pożyczek na rynku krajowym.

Więcej na ten temat w bieżącym wydaniu "Głosu Skierniewic i Okolicy", z 2 kwietnia
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